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De voorzitter: Ik benoem in het
Presidium het lid Hamer tot lid in
plaats van het lid Dijksma, en het lid
Dijsselbloem tot lid in plaats van het
lid Hamer. Ik doe dit met dank aan
mevrouw Dijksma voor de door haar
in deze functie bewezen diensten.
Ik stel voor toestemming te

verlenen tot het houden van
wetgevings- c.q. notaoverleg met
stenografisch verslag op maandag
6 december van 17.15 uur tot 23.00
uur van de vaste commissie voor
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap
over de Wijziging van de Monumen-
tenwet 1988 en enkele andere wetten
ten behoeve van de archeologische
monumentenzorg mede in verband
met de implementatie van het
Verdrag van Valletta (Wet op de
archeologische monumentenzorg)
(29259).
Aangezien voor de stukken

gedrukt onder de nummers 29820
(R1772), 29830 (R1773), 29840 en
29847 de termijnen zijn verstreken,
stel ik voor dat wat deze Kamer
betreft, de daarbij ter stilzwijgende
goedkeuring overgelegde stukken
zijn goedgekeurd. Ik stel voor, deze
stukken voor kennisgeving aan te
nemen.
Aangezien voor de stukken 29613,

29698, 29699, 29821 en 29839 de
termijnen zijn verstreken, stel ik voor
deze stukken voor kennisgeving aan
te nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Karimi.

Mevrouw Karimi (GroenLinks):
Voorzitter. Ik heb op 8, 17 en
19 november een serie vragen
gesteld aan de ministers van Justitie
en Buitenlandse Zaken over de zaak
van de mensenrechtenactivist uit
Indonesië de heer Munir. Hij is
overleden en er is een autopsie-
rapport gemaakt. Die vragen zijn nog
steeds niet beantwoord, ondanks het
feit dat ik had verzocht om die
uiterlijk vóór dinsdag 10.00 uur te
beantwoorden. Gisteren heb ik u het
verzoek gedaan om die schriftelijke
vragen om te zetten in mondelinge
vragen. Dat hebt u niet toegestaan,
omdat de ministers hadden beloofd

die vragen gisteren te beantwoorden.
Dit is nog steeds niet gebeurd.
Daarom vraag ik u om de ministers
erop te wijzen dat de antwoorden
vandaag nog naar de Kamer moeten
komen. Als de antwoorden er zijn,
overweeg ik daarover een debat aan
te vragen, maar daar kom ik dan
waarschijnlijk morgen op terug. Als
de antwoorden niet komen, ben ik
gedwongen om morgen een
interpellatiedebat aan te vragen.

De voorzitter: Ik voeg hieraan toe
dat gisteren inderdaad aan mij, aan
de Kamer, door het ministerie is
medegedeeld dat de antwoorden op
die vragen gisteren zouden
binnenkomen. Ik voeg mijn
ongenoegen over het feit dat die
toezegging niet is nagekomen dus
toe aan het uwe. Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering meteen door te geleiden
naar het kabinet, in het bijzonder
naar de minister van Buitenlandse
Zaken en de minister van Justitie,
opdat men per omgaande aan uw
verzoek kan voldoen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van de begrotingsstaten van het
Ministerie van Defensie (X) voor
het jaar 2005 (29800-X), en van:
- de motie Aasted-Madsen- Van
Stiphout c.s. over een onderschei-
ding voor deelnemers aan
VN-missies waarvoor de Nobelprijs
is uitgereikt (29800-X, nr. 20);
- de motie-Veenendaal c.s. over een
onderscheiding voor nog in leven
zijnde veteranen uit WO-II (29800-X,
nr. 21);
- de motie-Veenendaal c.s. over een
''tropenjarenregeling'' voor
uitgezonden militairen (29800-X,
nr. 22);
- de motie-Eijsink/Veenendaal over
introductie van het ''up-or-out-
systeem'' in het personeelsbeleid
(29800-X, nr. 23);
- de motie-Eijsink/Veenendaal over
het opstellen van een Veteranennota
(29800-X, nr. 24);
- de motie-Eijsink/Karimi over het
genderbeleid binnen het Defensieap-
paraat (29800-X, nr. 25);
- de motie-Eijsink/Karimi over de
medezeggenschap bij Defensie
(29800-X, nr. 26).

De algemene beraadslaging wordt
geopend.
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Mevrouw Eijsink (PvdA): Voorzitter.
In het afgelopen jaar heb ik zowel in
Nederland als daarbuiten de mannen
en enkele vrouwen van Defensie in
hun dagelijkse werk gezien en
gesproken. Tijdens deze stages ben
ik grote inzet en enthousiasme en
ook veel plezier tegengekomen. Mijn
fractie spreekt haar waardering uit
voor het vaak moeilijke en risicovolle
werk dat wordt gedaan. De reorgani-
saties die het afgelopen jaar zijn
ingezet onder het motto ''voortva-
rend vernieuwen'' werden door de
PvdA-fractie omarmd, waarmee ook
onze steun werd toegezegd voor de
uitwerking.
Een jaar later moeten wij helaas

constateren dat de extra slag die
moest worden gemaakt om een
antwoord te vinden op de nieuwe
binnenlands-buitenlandse dreiging
niet is gemaakt. De nieuwe plannen
wijzen in een traditionele richting. De
krijgsmachtdelen zijn weer bezig met
eigen spelletjes om de eigen positie
veilig te stellen. Weer is men vooral
bezig met het bestrijden van elkaar
in plaats van de ''vijand''. Het lijkt er
toch echt op dat de minister daar
niet meer doorheen komt en dat
paars nog ver weg is. De PvdA-
fractie betreurt het dat de conclusies
van de commissie-Franssen niet zijn
opgevolgd. Een tekort van 2000
BBT'ers heet mismatch, maar het
staat vooral gelijk aan mismanage-
ment. Er is nog veel onduidelijkheid
over de ware afslanking en het
nieuwe personeelssysteem. Ook na
een dag lang debatteren afgelopen
maandag, bleef er veel onduidelijk-
heid over die niet werd weggeno-
men.
Deze minister van Defensie is de

meest Europese defensieminister in
de Nederlandse geschiedenis. Dat is
geweldig, hulde daarvoor. Op zijn
initiatief kwamen in een informele
conferentie de EU-defensieministers
tot een ambitieus programma voor
de Europeanisering van de nationale
defensie-inspanningen. De minister
leek te begrijpen dat gigantische
verspilling van belastinggeld en
militaire en politieke onmacht een
bron van schaamte voor Europa
vormen en spanning geven met de
Verenigde Staten. Samen optrekken
doorbreekt deze spanning, zowel
binnen als buiten Europa. De
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